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SKOLE OG FRITIDSLIV 

 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 8. APRIL 2024 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17-19 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 85.02.01-P23-23-543631 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Rasmus Schlüter, Jannie 

Jensen, Daniel Bringmann, Daniel Køhler 

Christensen, Elias Ølgaard, Mads Obel, Freddy 

Palner Paungreen, Peter Andreas Moesgaard, 

Christina Brumvig 

 

AFBUD: 

Susanne Frøkjær, Mathilde Schwartz, Annette 

Betak, Kristian Østergaard, Thilde Nøhr Jensen, 

Nora Lundqvist 

 

MØDENR.: 4 2024  

   

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Punkt 4 udgår: Ej punkt til drøftelse; men ønske om, at de allerede aftalte principper for indholdet til skole-hjem-

samtaler gøres klart for hele personalegruppen for at sikre, at dette sker. 

Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt med følgende rettelse: 

Elias havde modtaget dagsorden inden sidste møde, så bemærkningen om at han ikke havde, skal slettes. 

2. Meddelelser fra: 

Elevrådet: 

Elias og Nora har været på UMR-kursus. Toiletter og hærværk blev drøftet igen. Trivselsmålinger og næste års 

elevråd blev drøftet og evalueret mhp. at kvalificere både nu og fremover. 

Skolefester har været på alle elevrådsmøder, og Rasmus fået ønsker både fra indskoling, mellemtrin og udskoling. 

Rasmus samler op på disse. Det forventes, at de fleste ønsker kan imødekommes. 

Medarbejderrepræsentanter: 

Daniel: 

Nye børn i Langhuset – alle medarbejdere på SFO kommer over og har aktiviteter med de nye børn, så hele 

personalegruppen lærer alle de nye at kende. Skift imellem afdelingerne for de voksne giver nye øjne på rummene 

og indretningen. 

Tavlen i Højhuset er kommet op og køre – skal være billeder, så børnene kan orientere sig visuelt ift. dagens 

muligheder. Caféen er et aktivitetsfrit sted, hvor børnene har ro til at spise. 

Cirkusforestillingen var en stor succes – der kommer snart en video ud. Mange børn fortsætter nogle af 

aktiviteterne nu, f.eks. at køre på ethjulet cykel. Stort engagement fra de deltagende børn. 
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Christina: 

Mange henvendelser på PLC: ”Har du bøger om cirkus?”. 

Tværsuge på skolen gik godt – og det er givtigt, at børnene er inddelt i faser. Ro og god stemning i værkstederne.  

Emne til næste års tværsuge er H.C. Andersen (150 år siden hans død). 

Flere nye projekter på PLC, f.eks. coding. 

Politiet har for nylig været på besøg hos skolepatruljen – det så fint ud på dagen. 

Christina har introduceret Rikke på SFO for ”Finurlige Fif”, som nu tilbydes som materiale til førskolebørn. 

Der er nu flere, der byder ind på ”åben skole”, som er tilbud uden for skolen med eksterne undervisere tilknyttet. 

 

Skolebestyrelsen: 

Skolebestyrelsen og Gitte holder møde med kontaktforældrene torsdag den 2.maj kl. 17:00. Gitte sender 

invitationer ud. Tema: mobil-politik. 

Ledelsen: 

Susanne har sagt sin stilling op. Vi skal nedsætte et ansættelsesudvalg, hvor en repræsentant fra bestyrelsen 

deltager (bestyrelsen vælger selv en repræsentant). Opslag kommer op snarest og dato for samtaler sendes til 

skolebestyrelsesrepræsentanterne. Derudover skal der opslås to lærerstillinger. 

Elevernes trivselsmåling er kommet – på 3 af 4 punkter stiger vi med 0,1; på det sidste parameter ligger vi status 

quo. Teamene skal arbejde med resultaterne. og finder forbedringsområder, som de laver handleplaner for til at 

arbejde med trivselsarbejde næste skoleår. 

Gitte har modtaget skriv fra Thilde med de forældrevalgtes ønsker til fremtidens Skottegårdsskole. Del af 

værdidrøftelse, som skal indarbejdes i principper. 

Vi har sagt ja til at indgå i et samarbejde med CSF og DGI. Hvis fritidsaktiviteterne foregår her – evt. med støtte fra 

SFO, kunne det være, at flere elever vil deltage i dem. Al eventuel presseomtale skal over kommunens PR-

afdeling. 

Lærermøde i dag: Sidste skoledag blev aftalt og emneugen evalueret. Næste års emne blev aftalt (se over). 

Andreas var sammen med kommunens områdeledere, SFO-ernes daglige ledere og udvalgte pædagoger til det 

første af flere møder om udarbejdelse af en ny fritidsstrategi i Tårnby Kommune. 

Mobilpolitik blev drøftet på lærermødet i dag. Vigtigt, at ordensregler kan administreres i praksis – ellers har 

lærerne en umulig opgave. Lærernes mener, at til og med 7.klasse afleveres telefon hele dagen. 8.+ 9. årgang kan 

få deres mobiler i 12-pausen. 

Fag- og opgavefordeling er skudt i gang. Alle byder ind med ønsker til næste års fagfordeling. Når fagfordelingen 

er færdig, påbegyndes skemalægningen. 
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3. Skolefravær (Gitte) 

Fravær kan være ”lovlig” eller ”ulovlig”. Begge kategorier kan være bekymrende. Lærerne kan give fri op til to 

dage. Ved fravær i mere end 2 dage skal der søges skriftligt om ekstraordinært frihed. 

Gitte gennemgik Tårnby Kommunes politik ved skolefravær. 

 

Ved skolevægring involveres PPR og/eller rådgiver. 

 
4. Drøftelser af indhold til skole-hjem-samtaler: Udgået. 

 
5. Brugertilfredshedsundersøgelse 

Gitte, Andreas og Rasmus udarbejder handleplaner – Gitte sender planerne til kommentering til skolebestyrelsen. 

 

6. Eventuelt: 

 Autens – er i gang. Vi har holdt første møde. Autens følger op. Gitte skal invitere bestyrelsen, elever 

og lærere – ingen dato fastlagt p.t. 

 Et årshjul efterlyses af bestyrelsen. 

 

7. Punkter til næste møde: 

 Årshjul – form og indhold. 

 Timefordelingsplan 

 Gennemgang af trivselsmålinger 

 Feedback fra møde med kontaktforældre - mobilpolitik 

 

 


